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1) SGP Waarom is er momenteel geen burgerlid onderdeel
van de adviescommissie? bv. iemand van de 
Historische Vereniging?

Wij hebben ons voor de advisering over monumentenzaken 
aangesloten bij Dorp, Stad en Land. Deze organisatie heeft een 
breed werkgebied in Nederland en bedient veel gemeenten van 
advies op dit vlak. Conform de wens van de raad om zoveel 
mogelijk beleidsneutraal over te gaan naar de Omgevingswet, 
stellen wij voor dit zo te houden onder de nieuwe regelgeving. 

2) SGP Hoe vaak vergadert de adviescommissie en waar 
worden deze vergaderingen aangekondigd?

De commissie komt voor de (spaarzame) zaken die in onze 
gemeente spelen op afroep bijeen, in de Rotterdamse vestiging 
van de adviseur. De vergaderingen zijn wel openbaar, maar 
worden vanwege de privacywetgeving niet door de adviseur met 
naam en/of adres gepubliceerd. De aanvrager, die dus wel op de 
hoogte wordt gesteld van de zaak, kan desgewenst aanwezig zijn 
bij de behandeling door de commissie.

3) SGP Waar kan ik het jaarverslag van de 
adviescommissie over 2021 terugzien? 

Het jaarverslag over 2021 is te lezen op de website van Dorp, Stad
en Land, onder het kopje "over ons".


